
Den siddende bestyrelse og Skovringsudvalget har følgende indsigelser til referatet fra 
generalforsamlingen i GF Klokkekilden afholdt 18.05.22 i Slagslunde forsamlingshus

Bestyrelsen har følgende indsigelser: 

Punktet indkomne forslag: 

 ”Det blev bedyret, at der ikke ville være nogle omkostninger i forbindelse med spaltningen”

Dette er ikke korrekt formuleret, bestyrelsen vil gerne pointere at der på GF blev sagt, at der 
vil være enkelte omkostninger til bistand og etablering af forening. 

 I forhold til diskussionen om hvorvidt afstemningen skulle ske efter vedtægternes §12, 
opløsning af foreningen, eller som forslaget er stillet under § 7. stk 8, en vedtægtsændring. 

Bestyrelsen er ikke enig i dirigentens valg om at behandle punktet efter §12. Der forelægger 
svar fra arbejdsgruppens advokat om, at beslutningen om §12 ikke er den paragraf forslaget 
er stillet under. 
Bestyrelsen ønsker dog ikke at retsforfølge beslutningen, men indkalder som vedtaget til en 
ekstra ordinær generalforsamling, hvor forslaget vil tages til afstemning under §7 stk 8.

  
 ”Hanna Rosenqvist og Jesper Egebaks forslag nr. 1 til vedtægtsændringer i vedtægtens § 10

blev alle vedtaget med mere end 2/3 af stemmerne.”

Bestyrelsen ønsker forslagets ordlyd vedhæftet referatet, til dokumentation for 
vedtægtsændringer. 

Skovringsudvalget har følgende indsigelser: 

Punktet: Regnskaber og budgetter 

 ”Der blev stillet spørgsmål om, hvor præcist den foreslåede første runde af asfaltering til kr.
525.000 skal være. Det er endnu ikke endeligt fastlagt. Der var ønsker fremme om et mere 
præcist/konkret forslag, hvor etaperne bliver specificeret. Budgettet blev vedtaget.”

Udvalget ønsker referatet præciseret at det blev fremlagt, at den endelige plan vil blive 
præsenteret i god tid til medlemmerne. 
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